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     Protokół nr LI/2023 

przebiegu LI sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 31 marca 2023 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 16 Radnych. Nieobecny usprawiedliwiony Radny Marek Mostowski. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

4. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

5. Izabela Ratajczak Kierownik referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 

Śremie. 

6. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, sportu i rekreacji Starostwa Powiatowego w 

Śremie.  

7. Urszula Sitnicka Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Śremie. 

 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady LI sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z L sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu śremskiego w 2022 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie za 2022 

rok wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej oraz zestawieniem potrzeb 

w zakresie systemu pieczy zastępczej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wdrożenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 2023 

rok. 
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8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych 

z zakresu administracji rządowej. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2023 rok. 

13. Interpelacje i zapytania Radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

16. Zamknięcie sesji. 

  

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z L posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół L sesji z dnia 

24.02.2023 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 24.02.2023 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu wymaga uzupełnienia. 

  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że jest uzupełnienie w pkt. 5 sprawozdania. 

Poinformowała, że w dniu 24.03.2023 r. została zawarta umowa pomiędzy powiatem śremskim, a 

gminą Śrem na przekazanie pomocy finansowej w formie dotacji celowej w kwocie 200.000 zł na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi na ul. Ks. Jerzego Popiełuszki przy Zespole 

Szkół Politechnicznych w Śremie”. Środki finansowe zostały przekazane również 24.03.2023 r. 

Uchwała została zrealizowana. 

 
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 
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Radny Emil Majsner poprosił o udzielenie więcej informacji dot. wspólnego postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej w ramach danej grupy 

zakupowej. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że to jest wstępna deklaracja do tego 

aby powiat śremski przystąpił z gminą Śrem do grupy zakupowej. Dodała, że powiat realizował 

już tego typu przetargi. Obecnie upływa termin przetargu, który był ogłoszony na dwa lata. Jeżeli 

powiat podejmie decyzje, że pozostanie w tej grupie to w ciągu kolejnych dwóch miesięcy 

zostanie podjęta uchwała w tej sprawie.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu śremskiego w 2022 r., która stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

Poinformował, że informacja była przedstawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji przez 

panią Urszulę Sitnicką Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie, więc 

poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Urszula Sitnicka Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Śremie podziękowała za 

bardzo dobrą dotychczasową współpracę z powiatem śremskim. Dodała, że liczy na dalsze 

wsparcie merytoryczne i komunikacyjne, które daje możliwość sprawnego działania. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  powiedział, że Sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie za 2022 r. wraz z wykazem potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej oraz zestawieniem potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej było 

przedstawiane i omawiane na posiedzeniu komisji zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, w związku z tym otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.   

 

Radni nie zgłosili pytań.   

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Sprawozdanie PCPR stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  wdrożenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 

2023 rok.  

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  LI/349/2023 w sprawie wdrożenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 2023 

rok została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 

roku. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LI/350/2023  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku  została 

podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LI/351/2023 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została podjęta przez Radę 

Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

panią Izabelę Ratajczak, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Radny Tomasz Klaczyński zwrócił uwagę na to, że w uchwale pojawiła się omyłka pisarska. 

 

Przewodniczący powiedział, że zostanie ona poprawiona. Następnie zamknął dyskusję i poprosił 

o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LI/352/2023 w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych z 

zakresu administracji rządowej została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2023. 
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Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

poprosił o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 11 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr LI/353/2023 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2023 została podjęta przez Radę 

Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 12.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 rok.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany w WPF dotyczą dostosowania 

wartości prognozy na rok 2023 do kwot dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2023 po 

wszystkich zmianach, które się dokonały w okresie od dnia 24 lutego 2023 r. do dnia 31 marca 

2023 r. wraz z autopoprawkami, które stanowią załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Członek Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Zbigniew Hoffa przekazał, że Klub 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę wraz z autopoprawkami. 

 

Uchwała nr LI/354/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 r .została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie wniosków i informacji. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji 

odbędą się 26 kwietnia natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 27 kwietnia. 

Przypominał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do dnia 30.04. dodał, że Radni 

otrzymali email z formularzem w dniu  15.03. 

Poinformował, że  Sejmik Województwa Wielkopolskiego przesłał do wiadomości swoje 

stanowisko w celu upamiętnienia 175. Rocznicy Powstania Wielkopolskiego.  Dodał, że osoby 

zainteresowane mogą zapoznać się z treścią pisma w biurze rady (pismo w sprawie 

OI.0004.3.2023). 

Następnie złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął LI sesję 

Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1324. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


